

---

THE PUBLIC SECTOR COMPENSATION  
DISCLOSURE ACT  
(C.C.S.M. c. P265)

**Public Sector Bodies (Exemption) Regulation**

---

Regulation 232/96  
Registered November 29, 1996

**Exempt public sector bodies**

**1** The following public sector bodies are exempt from all of the requirements of *The Public Sector Compensation Disclosure Act*:

- (a) The Credit Union Deposit Guarantee Corporation;
- (b) La Société d'assurance-dépôts des caisses populaires;
- (c) the Insurance Councils established by regulation under *The Insurance Act*.

---

M.R. 96/99

---

LOI SUR LA DIVULGATION DE LA RÉMUNÉRATION  
DANS LE SECTEUR PUBLIC  
(c. P265 de la C.P.L.M.)

**Règlement sur des organismes du secteur public (exemption)**

---

Règlement 232/96  
Date d'enregistrement : le 29 novembre 1996

**Exemption d'organismes du secteur public**

**1** Sont exemptés des exigences de la *Loi sur la divulgation de la rémunération dans le secteur public* les organismes suivants :

- a) la Credit Union Deposit Guarantee Corporation;
- b) la Société d'assurance-dépôts des caisses populaires;
- c) les conseils d'assurance créés par règlement en vertu de la *Loi sur les assurances*.

---

R.M. 96/99

---

The Queen's Printer  
for the Province of Manitoba

---

L'Imprimeur de la Reine  
du Manitoba

All persons making use of this consolidation are reminded that it has no legislative sanction. Amendments have been inserted into the base regulation for convenience of reference only. The original regulation should be consulted for purposes of interpreting and applying the law. Only amending regulations which have come into force are consolidated. This regulation consolidates the following amendments: 96/99.

Veillez noter que la présente codification n'a pas été sanctionnée par le législateur. Les modifications ont été apportées au règlement de base dans le seul but d'en faciliter la consultation. Le lecteur est prié de se reporter au règlement original pour toute question d'interprétation ou d'application de la loi. La codification ne contient que les règlements modificatifs qui sont entrés en vigueur. Le présent règlement regroupe les modifications suivantes : 96/99.